
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego 

OZK.0022.41.1.2021.JT 

Protokół Nr 150/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 14 października 2021 r. 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:03 zakończenie o godz. 11:44 

W posiedzeniu udział wzięli: 

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś, Stanisław Czochara 

Osoby z głosem doradczym: 

- Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda  

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa  

- Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Tomasz Wosk 

Osoby zaproszone: 

- Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach 

- Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej rozpatrzenia petycji mieszkańca powiatu 

niżańskiego przekazanej według właściwości przez Radę Miejską w Nisku uchwałą 

nr XXXVII/329/2021 Rady Miejskiej w Nisku z dnia 27 lipca 2021 r. 

4. Informacja dotycząca najmu hali sportowej w I LO (Stowarzyszenie Sportu i Aktywności 

Ruchowej SportStal). 

5. Informacja dotycząca najmu hali sportowej w I LO (Politechnika Rzeszowska).  

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli.  

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na likwidacje 

pozostałych środków trwałych przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej 

Woli. 



8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli do Wójta Gminy Pysznica 

z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew z działki będącej własnością 

Powiatu Stalowowolskiego. 

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem pomieszczenia użytkowego w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli.  

10. Opinia dotycząca wyrażenia zgody na zawieszenie zajęć w klasach w Zespole Szkół Nr 3 

im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli oraz Centrum Edukacji Zawodowej 

w  Stalowej Woli, w związku z aktualną sytuacją epidemiologiczną wywołaną pandemią 

COVID-19.  

11. Wniosek Prezesa Miejskiego Klubu Tenisowego w Stalowej Woli w sprawie ufundowania 

nagród dla laureatów Turniejów TENIS 10 HEAD KIDS CUP.  

12. Wniosek Dyrektora Spółdzielczego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie  

dofinansowania kosztów organizacji imprezy muzycznej pn. „Fiesta Harmonica Festiwal”. 

13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania komisji konkursowej w celu 

przeprowadzenia postępowania konkursowego i wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli.  

14. Wniosek Koła Łowieckiego ,,Głuszec” w Tarnobrzegu w sprawie wsparcia finansowego 

i objęcia patronatem honorowym uroczystości z okazji 78. rocznicy pacyfikacji wsi Janiki. 

15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego „Program Współpracy Powiatu Stalowowolskiego 

z  organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok”. 

16. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

17. Przyjęcie Protokołów: 

- Nr 147/2021 z dnia 23 września 2021 r. 

- Nr 148/2021 z dnia 30 września 2021 r. 

- Nr 149/2021 z dnia 7 października 2021 r. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 150. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  



Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej rozpatrzenia petycji mieszkańca powiatu 

niżańskiego przekazanej według właściwości przez Radę Miejską w Nisku uchwałą 

nr XXXVII/329/2021 Rady Miejskiej w Nisku z dnia 27 lipca 2021 r.  

Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda przypomniał, że  pismem z dnia 28 lipca 2021 r. przesłanym 

do Rady Powiatu Stalowowolskiego, Rada Miejska w Nisku, przekazała uchwałą 

Nr XXXVII/329/2021 z dnia 27 lipca 2021 r. petycję mieszkanki Zarzecza w powiecie niżańskim. 

Następnie Pan Sekretarz przypomniał, że zainteresowana osoba zwróciła się z prośbą 

o rozważenie pokrycia kosztów przejazdu seniorów pojazdami w publicznym transporcie 

drogowym. Deklarując, iż działa w ich imieniu wyjaśniła ona, że osoby te często dojeżdżają 

z  terenu Zarzecza komunikacją publiczną do różnych urzędów administracji publicznej, banków 

lub lekarzy, co przekłada się na obciążenie ich budżetu domowego. Pan Sekretarz oznajmił, 

że w/w petycja została rozpatrzona przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Stalowowolskiego. Poinformował, że po przeanalizowaniu tej petycji komisja przedkłada 

Zarządowi Powiatu projekt uchwały dotyczącej jej rozpatrzenia. Dodał, że zapis tego projektu 

stanowi, iż omawiana petycja nie zostanie uwzględniona. Pan Sekretarz wyjaśnił, że organizacja 

przewozów o charakterze użyteczności publicznej powinna się odbywać przy współpracy w tym 

zakresie samorządów, na obszarze których wykonywane są przewozy oraz ich partycypacji 

w ponoszonych kosztach. Oznajmił, że o ile Powiat Stalowowolski współpracuje w tym zakresie 

z gminami znajdującymi się na jego terenie, lecz do chwili obecnej żadna z Gmin Powiatu 

Niżańskiego nie partycypuje w kosztach organizacji tych przewozów, a sam Powiat Niżański 

dotychczas przekazał na ten cel jedynie część poniesionych na jego obszarze kosztów. Następnie 

poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Stalowowolskiego uznała, 

że w obecnym stanie faktycznym i prawnym petycja nie zasługuje na uwzględnienie. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 150/994/2021 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej rozpatrzenia petycji mieszkańca powiatu niżańskiego 

przekazanej według właściwości przez Radę Miejską w Nisku uchwałą nr XXXVII/329/2021 Rady 

Miejskiej w Nisku z dnia 27 lipca 2021 r.  

 



Ad. 4. Informacja dotycząca najmu hali sportowej w I LO (Stowarzyszenie Sportu 

i Aktywności Ruchowej SportStal). 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach przypomniała, że zgodnie z uchwałą 

Zarządu Powiatu Nr 146/961/2021 z dnia 15 września 2021 roku, została wyrażona zgoda 

na oddanie w najem hali sportowej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli na okres 

od 13 września 2021 r. do 23 czerwca 2022 r. – łącznie na 340,5 godzin z odpłatnością za całość 

w wysokości 23 835,00 zł netto (70 zł netto/godz.) dla Stowarzyszenia Sportu i Aktywności 

Ruchowej SportStal. Pani Naczelnik wyjaśniła, że Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego 

w Stalowej Woli poinformował Zarząd Powiatu, że zostanie zawarty aneks do umowy na najem 

w/w hali sportowej dla Stowarzyszenia Sportu i Aktywności Ruchowej SportStal, w związku 

ze zmniejszeniem liczby godzin wynajmowanego obiektu. Wyjaśniła również, że ze względu 

na zmniejszenie ilości godzin jak i okresu najmu, aneks będzie zawierał zmianę okresu najmu 

na około 8 miesięcy, tj. od 1 listopada 2021 r. do 23 czerwca 2022 r. oraz zmianę ilości godzin 

najmu na 259,6 godz. z odpłatnością 18 172,00 zł netto za cały okres , przy czym stawka 

za godzinę najmu wynosić będzie 70 zł.  

Zarząd Powiatu przyjął informację dotyczącą najmu hali sportowej w I Liceum Ogólnokształcącym 

w Stalowej Woli dla Stowarzyszenia Sportu i Aktywności Ruchowej SportStal.  

Ad. 5. Informacja dotycząca najmu hali sportowej w I LO (Politechnika Rzeszowska). 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach przypomniała, że zgodnie z uchwałą 

Zarządu Powiatu Nr 148/981/2021 z dnia 30 września 2021 roku, została wyrażona zgoda 

na oddanie w najem hali sportowej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli 

dla Politechniki Rzeszowskiej na okres od 2 października 2021 r. do 31 stycznia 2022 r., łącznie 

na 24 godz. (70 zł netto/godz.) z odpłatnością 1 680,00 zł netto za cały okres najmu. 

Pani Naczelnik wyjaśniła, że Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej Woli 

poinformował Zarząd Powiatu, że ze względu na zmniejszenie okresu jak i ilości godzin najmu hali 

sportowej przez Politechnikę Rzeszowską zmieniły się warunki umowy. Pani Naczelnik oznajmiła, 

że najemca ograniczył czas trwania umowy do około jednego miesiąca, tj. od 2 października 

2021 r. do 6 listopada 2021 r., do 12 godz. z odpłatnością 840,00 zł netto, przy czym stawka 

za godzinę najmu wynosi 70 zł netto. Zwróciła się do Zarządu Powiatu z prośba o przyjęcie 

informacji.  

Zarząd Powiatu przyjął informację dotyczącą najmu hali sportowej w I Liceum Ogólnokształcącym 

w Stalowej Woli dla Politechniki Rzeszowskiej. 

 

 



Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach poinformowała, że pełniący 

obowiązki Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu 

z wnioskiem o wyrażenie zgody na oddanie w najem sali gimnastycznej dla Klubu Piłkarskiego 

Kobiet „AQUILA” na okres od 2 listopada 2021 r. do 31 marca 2022 r. w celu prowadzenia zajęć 

sportowych dla dzieci i młodzieży szkolnej. Pani Naczelnik poinformowała również, że łączny czas 

najmu wynosić będzie 57 godz., natomiast stawka za godzinę najmu będzie wynosiła 20 zł. 

Odpłatność za najem sali gimnastycznej wyniesie 1 140,00 zł netto za cały okres. Pani Naczelnik 

oznajmiła, że przedstawiciel Klubu „AQUILA” podpisał oświadczenie o braku odpłatności 

dla dzieci biorących udział w zajęciach. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: 

za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 150/995/2021 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli.  

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na likwidacje pozostałych środków trwałych przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 

w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego o wyrażenie zgody na likwidację zużytego wyposażenia będącego 

na wyposażeniu tej jednostki organizacyjnej.  Pani Naczelnik wyjaśniła, że ze względu na fakt, 

iż przedmioty należące do pozostałych środków trwałych przeznaczonych do likwidacji przez 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli są przestarzałe, wyeksploatowane 

i zepsute, a ich naprawa nieopłacalna, nie nadają się do dalszej eksploatacji i są nieprzydatne 

na potrzeby placówki, należy je zlikwidować. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 150/996/2021 w sprawie wyrażenia zgody na likwidacje 

pozostałych środków trwałych przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli. 

Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na wystąpienie Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli do Wójta Gminy 

Pysznica z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew z działki będącej 

własnością Powiatu Stalowowolskiego. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych w Stalowej Woli zwrócił się z wnioskiem o wyrażenie zgody na wystąpienie 

do Wójta Gminy Pysznica o wydanie zezwolenia na usunięcie 4 drzew – klonów jesionolistnych 



z  działki położonej w Brandwicy w pasie drogowym drogi Nr 1020R Brandwica - Jastkowice, 

stanowiącej własność Powiatu Stalowowolskiego. Pani Naczelnik oznajmiła, że drzewa rosną 

w  pasie drogowym i zagrażają bezpieczeństwu użytkowników ruchu drogowego. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 150/997/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli do Wójta Gminy Pysznica z wnioskiem 

o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew z działki będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego. 

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem pomieszczenia użytkowego w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie 

zgody na oddanie w najem pomieszczenia użytkowego o pow. 36,5 m2 w Centrum Edukacji 

Zawodowej w Stalowej Woli dla firmy „Ekspres Bistro” s.c., na okres od 1 listopada 2021 r. 

do 31 października 2024 r. w celu prowadzenia sklepiku szkolnego. Pani Naczelnik 

poinformowała również, że odpłatność wynosić będzie 406,50 zł netto miesięcznie, tj. 500,00 zł 

brutto, przy czym opłaty będą zawierać koszty energii elektrycznej. Poinformowała także, 

że w okresie ferii czynsz zostanie zmniejszony do kwoty 203,25 zł netto tj. 250,00 zł brutto 

natomiast w okresie wakacji, w lipcu i w sierpniu, najemca zostanie zwolniony z czynszu 

pod warunkiem wyłączenia wszystkich urządzeń energetycznych. Ponadto, wyjaśniła, 

że  wymagana jest zgoda Zarządu Powiatu wyrażona w formie uchwały, ponieważ jest to kolejna 

umowa najmu dla tego samego podmiotu. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 150/998/2021 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

pomieszczenia użytkowego w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

Ad. 10. Opinia dotycząca wyrażenia zgody na zawieszenie zajęć w klasach w Zespole Szkół 

Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli oraz Centrum Edukacji Zawodowej 

w  Stalowej Woli, w związku z aktualną sytuacją epidemiologiczną wywołaną pandemią 

COVID-19. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik oznajmiła, że w dniu 6 października 2021 r. Dyrektor 

Zespołu Szkół Nr 3 w Stalowej Woli oraz w dniu 8 października 2021 r. Dyrektor Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli, telefonicznie poinformowali o pojedynczych przypadkach 

zakażeń wirusem COVID -19 wśród uczniów w/w szkół, po uzyskaniu pozytywnej opinii 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Stalowej Woli. Pani Naczelnik 

poinformowała, że w przypadku Zespołu Szkół Nr 3 w Stalowej Woli zawieszono zajęcia  

w klasie I Technikum Nr 3 od 7 października 2021 r. do 15 października 2021 r., a w Centrum 



Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli w klasie II Technikum Nr 4 od 8 października 2021 r. 

do 14  października 2021 r. Po odbyciu rozmowy Zarząd Powiatu wyraził pozytywną opinię 

w sprawie zawieszenia zajęć w klasie I Technikum Nr 3 w Zespole Szkół Nr 3 im. Króla Jana III 

Sobieskiego w Stalowej Woli od 7 października 2021 r. do 15 października 2021 r. oraz w klasie 

II Technikum Nr 4 w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli od 8 października 2021 r. 

do 14 października 2021 r.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią dotyczącą wyrażenia zgody na zawieszenie zajęć w klasie 

I Technikum Nr 3 w Zespole Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli oraz w klasie 

II Technikum Nr 4 w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli, w związku z aktualną sytuacją 

epidemiologiczną wywołaną pandemią COVID-19. Zarząd wyraził pozytywną opinię w sprawie 

zawieszenia zajęć w klasie I Technikum Nr 3 w Zespole Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego 

w Stalowej Woli od 7 października 2021 r. do 15 października 2021 r. oraz w klasie II Technikum 

Nr 4 w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli od 8 października 2021 r. do 14 października 

2021 r. 

Ad. 11. Wniosek Prezesa Miejskiego Klubu Tenisowego w Stalowej Woli w sprawie 

ufundowania nagród dla laureatów Turniejów TENIS 10 HEAD KIDS CUP. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Tomasz Wosk poinformował, że Miejski Klub Tenisowy w Stalowej Woli organizuje 

dla najmłodszych miłośników tenisa ziemnego cykl halowych turniejów pn. „TENIS 10 HEAD KIDS 

CUP”, które odbędą się w terminach: 23-24 października, 20-21 listopada i  11-12 grudnia 2021 r. 

Poinformował również, że turnieje rozgrywane będą w następujących kategoriach: 

1) niebieska mieszana – dzieci w wieku 5-7 lat,  

2) czerwona – dziewczęta i chłopcy w wieku 8 lat, 

3) pomarańczowa – dziewczęta i chłopcy w wieku 9 lat, 

4) zielona – dziewczęta i chłopcy w wieku 10 lat. 

Pan Naczelnik oznajmił, że Prezes Klubu zwrócił się z prośbą o zakup nagród dla zwycięzców 

turniejów, w kwocie 2 500,00 zł,  w tym na zakup nagród rzeczowych - 2 000,00 zł  i pucharów 

– 500,00 zł. Następnie, Pan Naczelnik oznajmił, że Wydział Promocji, Kultury, Zdrowia 

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi proponuje pozytywnie rozpatrzeć wniosek 

Prezesa Miejskiego Klubu Tenisowego w Stalowej Woli w sprawie ufundowania nagród 

dla laureatów Turniejów TENIS 10 HEAD KIDS CUP i dofinansować Ogólnopolski Cykl Turniejów 

TENIS 10 HEAD KIDS CUP, w kwocie 1 500,00 zł, z przeznaczeniem na zakup nagród rzeczowych 

i pucharów dla zwycięzców organizowanych turniejów. Ponadto, Pan Tomasz Wosk zwrócił 

się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o zakup banneru promującego Powiat Stalowowolski, 

dla Miejskiego Klubu Tenisowego w Stalowej Woli. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 



głosowanie nad  pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Prezesa Miejskiego Klubu Tenisowego 

w  Stalowej Woli w sprawie ufundowania nagród dla laureatów Turniejów TENIS 10 HEAD KIDS 

CUP i decyzją o dofinansowaniu Ogólnopolskiego Cyklu Turniejów TENIS 10 HEAD KIDS CUP, 

w  kwocie 1 500,00 zł, z przeznaczeniem na zakup nagród rzeczowych i pucharów dla zwycięzców 

organizowanych turniejów, a także nad przychyleniem się do wniosku Naczelnika Wydziału 

Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi Tomasza Woska 

o zakup banneru promującego Powiat Stalowowolski, dla Miejskiego Klubu Tenisowego 

w Stalowej Woli. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Miejskiego Klubu Tenisowego w Stalowej 

Woli w sprawie ufundowania nagród dla laureatów Turniejów TENIS 10 HEAD KIDS CUP 

i zadecydował o dofinansowaniu Ogólnopolskiego Cyklu Turniejów TENIS 10 HEAD KIDS CUP, 

w kwocie 1 500,00 zł, z przeznaczeniem na zakup nagród rzeczowych i pucharów dla zwycięzców 

organizowanych turniejów. Ponadto, Zarząd Powiatu przychylił się do wniosku Naczelnika Wydziału 

Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi Tomasza Woska o zakup 

banneru promującego Powiat Stalowowolski, dla Miejskiego Klubu Tenisowego w Stalowej Woli.  

Ad. 12. Wniosek Dyrektora Spółdzielczego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie  

dofinansowania kosztów organizacji imprezy muzycznej pn. „Fiesta Harmonica Festiwal”. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Tomasz Wosk oznajmił, że Spółdzielczy Dom Kultury  w Stalowej Woli, we współpracy 

ze  Stowarzyszeniem Kulturalnym „Proscenium”,  w dniach od 15 do 17 października 2021 r.  

organizują festiwal muzyczny pn. „Fiesta Harmonica Festiwal”, który od wielu lat  cieszy się dużym 

zainteresowaniem w środowisku. Pan Naczelnik poinformował, że Dyrektor Spółdzielczego Domu 

Kultury w Stalowej Woli zwrócił się z wnioskiem o dofinansowanie festiwalu, w kwocie 

1 200,00 zł, która zostanie przeznaczona na pokrycie kosztów hotelu dla 7 osób (około 800 zł) 

oraz na druk materiałów reklamowych towarzyszących wydarzeniu. Następnie, Pan Naczelnik 

oznajmił, że Wydział Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

stwierdził, że, ze względu na wymiar w/w festiwalu, warto rozpatrzeć wniosek Dyrektora 

Spółdzielczego Domu Kultury w Stalowej Woli pozytywnie. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Dyrektora Spółdzielczego Domu Kultury 

w Stalowej Woli w sprawie  dofinansowania kosztów organizacji imprezy muzycznej pn. „Fiesta 

Harmonica Festival” i decyzją o dofinansowaniu tego festiwalu, w kwocie 1 200,00 zł, która 

zostanie przeznaczona na pokrycie kosztów hotelu dla 7 osób (około 800 zł) oraz na druk 

materiałów reklamowych towarzyszących wydarzeniu. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Spółdzielczego Domu Kultury w Stalowej 

Woli w sprawie  dofinansowania kosztów organizacji imprezy muzycznej pn. „Fiesta Harmonica 



Festival” i zadecydował o dofinansowaniu tego festiwalu, w kwocie 1 200,00 zł, która                             

zostanie przeznaczona na pokrycie kosztów hotelu dla 7 osób (około 800 zł) oraz na druk 

materiałów reklamowych towarzyszących wydarzeniu. 

Ad. 13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania komisji konkursowej w celu 

przeprowadzenia postępowania konkursowego i wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Tomasz Wosk oznajmił, że na podstawie uregulowań prawnych zawartych w rozporządzeniu 

Ministra Zdrowia z dnia 6 lutego 2012 r. w sprawie sposobu przeprowadzania konkursu 

na niektóre stanowiska kierownicze w podmiocie leczniczym niebędącym przedsiębiorcą 

(t.j. Dz. U. z 2021r. poz. 430), powołanie komisji konkursowej wszczyna postępowanie 

konkursowe, a w  jej skład  wchodzą od trzech do sześciu przedstawicieli podmiotu tworzącego, 

posiadających wykształcenie wyższe, w tym przynajmniej jeden lekarz  oraz przedstawiciel rady 

społecznej podmiotu leczniczego. Pan Naczelnik poinformował, że 7 października 2021 r. do Rady 

Społecznej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli zostało skierowane  pismo 

w sprawie desygnowania do prac w komisji konkursowej swojego przedstawiciela. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 150/999/2021 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia 

postępowania konkursowego i wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego 

w  Stalowej Woli. 

Ad. 14. Wniosek Koła Łowieckiego ,,Głuszec” w Tarnobrzegu w sprawie wsparcia 

finansowego i objęcia patronatem honorowym uroczystości z okazji 78. rocznicy 

pacyfikacji wsi Janiki. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Tomasz Wosk poinformował, że Prezes Koła Łowieckiego ,,Głuszec” w Tarnobrzegu zwrócił 

się z  prośbą o objęcie przez Starostę Stalowowolskiego honorowego patronatu 

nad uroczystościami z  okazji 78. rocznicy pacyfikacji wsi Janiki oraz wsparcie finansowe. 

Pan Naczelnik oznajmił, że uroczystości z okazji 78. rocznicy pacyfikacji wsi Janiki odbędą 

się 24 października 2021 roku. Następnie oznajmił, że w spotkaniu weźmie udział ok. 200 osób. 

Oznajmił również, że goście zostaną zaproszeni na poczęstunek i część artystyczną. 

Poinformował, że Prezes Koła Łowieckiego zwraca się z prośbą o dofinansowanie wydarzenia 



w kwocie 1 000 zł. Powiedział, że Wydział Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi uważa, że Zarząd Powiatu powinien pozytywnie rozpatrzyć 

wniosek Koła Łowieckiego ,,Głuszec” w Tarnobrzegu w sprawie wsparcia finansowego i objęcia 

patronatem honorowym uroczystości z okazji 78. rocznicy pacyfikacji wsi Janiki. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Koła Łowieckiego 

,,Głuszec” w Tarnobrzegu w sprawie wsparcia finansowego i objęcia patronatem honorowym 

uroczystości z okazji 78. rocznicy pacyfikacji wsi Janiki i nad objęciem patronatem uroczystości 

oraz wsparciem finansowym organizacji wydarzenia kwotą 1 000 zł brutto ze środków budżetu 

Powiatu Stalowowolskiego z przeznaczeniem na usługę cateringową. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Koła Łowieckiego ,,Głuszec” w Tarnobrzegu 

w sprawie wsparcia finansowego i objęcia patronatem honorowym uroczystości z okazji 78. rocznicy 

pacyfikacji wsi Janiki i postanowił objąć patronatem uroczystość i wesprzeć finansowo organizację 

wydarzenia kwotą 1 000 zł brutto ze środków budżetu Powiatu Stalowowolskiego z przeznaczeniem 

na usługę cateringową.  

Ad. 15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego „Program Współpracy Powiatu Stalowowolskiego 

z  organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok”. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Tomasz Wosk przypomniał, że zgodnie z obowiązującą procedurą określoną w uchwale 

Nr XLIX/337/10 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 28 października 2010 roku w sprawie 

sposobu konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub organizacjami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego projektów prawa miejscowego, w dziedzinach 

dotyczących działalności statutowej tych organizacji, wstępny projekt „Programu Współpracy 

Powiatu Stalowowolskiego z  organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok” został 

skierowany do konsultacji społecznych, które były prowadzone od 10 września do 24 września 

2021 roku. Pan Naczelnik dodał, że w tym czasie żadna z uprawnionych organizacji nie zgłosiła 

własnych propozycji oraz zmian do proponowanego projektu rocznego Programu Współpracy 

na 2022 rok. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 150/1000/2021 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego „Program Współpracy Powiatu Stalowowolskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2022 rok”.  



Ad. 16. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2021 rok. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania dotyczące przedstawionego 

projektu uchwały? Żadne pytania nie zostały zadane. Pan Starosta zarządził głosowanie. Głosy: 

za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 150/1001/2021 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

Ad. 17. Przyjęcie Protokołów: 

- Nr 147/2021 z dnia 23 września 2021 r. 

- Nr 148/2021 z dnia 30 września 2021 r. 

- Nr 149/2021 z dnia 7 października 2021 r. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem Protokołu Nr 147/2021 z dnia 

23 września 2021 r. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Protokół Nr 147/2021 z dnia 23 września 2021 r. został przyjęty. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem Protokołu Nr 148/2021 z dnia 

30 września 2021 r. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół Nr 148/2021 z dnia 30 września 2021 r. został przyjęty. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem Protokołu Nr 149/2021 z dnia 

7 października 2021 r. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół Nr 149/2021 z dnia 7 października 2021 r. został przyjęty. 

Ad. 18. Wolne wnioski. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Tomasz Wosk poinformował, że do Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli wpłynął wniosek 

Prezesa KKS „Victoria” w Stalowej Woli w sprawie wsparcia finansowego zawodów 

lekkoatletycznych pn. „Grand Prix w Biegach Przełajowych” o Puchar Starosty Stalowowolskiego. 

Następnie poinformował, że KKS „Victoria” w Stalowej Woli, w dniu 20 października 2021 r. 

organizuje „Grand Prix  w Biegach Przełajowych” o Puchar Starosty Stalowowolskiego. Oznajmił, 

że w zawodach wezmą udział reprezentacje szkół podstawowych i ponadpodstawowych z terenu 

powiatu stalowowolskiego i niżańskiego, w maksymalnej liczbie po 5 zawodników z każdego 

rocznika. Następnie oznajmił, że na podstawie danych za rok ubiegły należy spodziewać się, 

iż w tegorocznych turach zawodów weźmie udział około 150 zawodników. Ponadto, oznajmił, 

że biegi rozgrywane będą na dwóch dystansach: dziewczęta biec będą na dystans 800 m, chłopcy 



natomiast na dystans 1000 m. Pan Naczelnik poinformował, że Prezes KKS „Victoria” zwrócił się 

z prośbą o ufundowanie,  w kwocie 1 650,00 zł, nagród rzeczowych i medali dla zwycięzców 

organizowanych zawodów. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad pozytywnym 

rozpatrzeniem wniosku Prezesa KKS „Victoria” w Stalowej Woli w sprawie wsparcia finansowego 

zawodów lekkoatletycznych pn. „Grand Prix w Biegach Przełajowych” o Puchar Starosty 

Stalowowolskiego i decyzją o dofinansowaniu tego przedsięwzięcia w kwocie 1 650,00 zł, 

z przeznaczeniem na nagrody rzeczowe i medale dla zwycięzców organizowanych zawodów. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa KKS „Victoria” w Stalowej Woli w sprawie 

wsparcia finansowego zawodów lekkoatletycznych pn. „Grand Prix w Biegach Przełajowych” 

o Puchar Starosty Stalowowolskiego i zadecydował o dofinansowaniu tego przedsięwzięcia 

w kwocie 1 650,00 zł, z przeznaczeniem na nagrody rzeczowe i medale dla zwycięzców 

organizowanych zawodów. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby poruszyć jeszcze jakieś 

tematy? Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa poinformowała, że Podkarpacki Urząd Wojewódzki 

w Rzeszowie przekazał do Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli trzy pisma. Następnie 

poinformowała, że jedno z tych pism zawierało prośbę o oszacowanie i wskazanie przez Powiat 

Stalowowolski ewentualnej kwoty niedoboru w roku bieżącym środków przeznaczonych 

na dofinansowanie zadań realizowanych przez właściwy Powiatowy Zespół do spraw Orzekania 

o Niepełnosprawności. Poinformowała również, że drugie spośród wspomnianych pism 

dotyczyło  Programu „Opieka wytchnieniowa” – edycji 2022, finansowanego ze środków 

Funduszu Solidarnościowego. Oznajmiła, że pisma te zostały przekazane do jednostek 

organizacyjnych Powiatu Stalowowolskiego realizujących zadania w zakresie pomocy społecznej. 

Poinformowała, że trzecie spośród wyżej wspomnianych pism dotyczyło Programu „Asystent 

osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2022, finansowanego ze środków Funduszu 

Solidarnościowego.  

Ad. 19. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Protokołował:  

Jędrzej Toman 

Mariusz Sołtys 

Wicestarosta Stalowowolski 

(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


